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Abstract (en)
[origin: WO8809208A1] In a half-hermetically sealed type hopper-like container (1), different kinds of powders (A, B) are sprayed from a plurality of
air spray nozzles (2, 3) and the resultant spray patterns are caused to collide against each other to thereby produce turbulence, whereby a mixture of
gas and the powders is formed and the gas is separated from the mixture to thereby obtain a mixture of the different kinds of powders.

Abstract (fr)
Dans une enceinte en forme de trémie du type a fermeture partiellement hermétique (1), des poudres de différents types (A, B) sont pulvérisées
par une pluralité d'ajutages de pulvérisation pneumatique (2, 3); on provoque une collision entre les configurations de pulvérisation résultantes pour
produire une turbulence, de sorte qu'un mélange de gaz et de poudres se forme, le gaz étant ensuite séparé du mélange pour obtenir un mélange
des différents types de poudres.
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